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記載の実験データ等は、記載された条件下で得られた測定値の代表例です。■本製品の取り扱いに際しては、化学物
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The information contained herein is based on our present state of knowledge and is
intended to provide general notes on our products and their uses. Any recommendations
or suggestions which may be made are without guarantee, since the conditions of use are
beyond our control. Furthermore, nothing contained in this publication shall be construed
asa recommendation for any use that may infringe patent rights. Readers are cautioned to
satisfy themselvesas to the suitabilityof such goods for the purposes intendedprior to use.

2018年5月5日 制作

ADK STAB SC-400T

ADEKA STAB SC-400T 是一款环境友好型不使用含有任何有质疑导致可导致内分泌失调的

包括壬基酚，辛基酚，双酚A在内化学物质的食品包装材料专用的PVC稳定剂。

项目(代表值)

外观 淡黄色透明液体

比重 25℃ 0.95

粘度 25℃ 250 mPa·s

屈折率 25℃ 1.47

特点

1. Ca-Zn系稳定剂，无铅，镉，砷等有害元素。

2. 不含有对水生生物致内分泌紊乱作用的壬基酚，辛基酚等的烷基酚。

3. 不含有仍存质疑的外因性致内分泌紊乱的双酚A。

4. 专为针对国标GB9685规格使用溶剂开发的新产品。

性能

1. 优异的初期着色性能，透明性能

2. 突出的热稳定性能

用途

1. 食品保鲜膜 （T-台成型、吹塑成型）

2. 软质膜材·片材 （T-台成型、吹塑成型）

3. 硬质片材 （T-台成型、吹塑成型）


